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Abstract (en)
The technical field of the invention is solids-handling pumps. Here, the invention deals with the delivery plunger (5, 6, 6a, 8), which is arranged
detachably (9) on the front end of a plunger rod (10) axially displaceable via hydraulic drive. An annular plunger body (5) is mounted on a basic
plunger body (6, 6a) via elastic compensating elements (3a, 3b, 7a, 7b) in such a way that axial inclined positions and parallel displacements of the
plunger rod (10) are permitted without impairing the peripheral sealing actions (2) of the plunger. <IMAGE>

Abstract (de)
Das technische Gebiet der Erfindung sind die Dickstoff-Pumpen. Die Erfindung befaßt sich dabei mit dem Förderkolben (5,6,6a,8) der am
Vorderende einer axial über Hydraulikantrieb verschieblichen Kolbenstange (10) lösbar (9) angeordnet ist. Ein ringförmiger Kolbenkörper
(5) wird über elastische Ausgleichselemente (3a,3b,7a,7b) so auf einem Kolben-Grundkörper (6,6a) gelagert, daß axiale Schräglagen und
Parallelversetzungen der Kolbenstange (10) erlaubt werden, ohne die umfängliche Dichtungswirkungen (2) des Kolbens zu verschlechtern.
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